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С Ъ В Е Т    З А    Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 2 

от редовно заседание, състояло се на 16.01.2025 г. 

 

 

 

ПРИСЪСТВАТ: д-р Симона Велева - и.д. председател на СЕМ, Галина Георгиева, 

Къдринка Къдринова, Пролет Велкова 

ОТСЪСТВА:  д-р Габриела Наплатанова 

 

 

Начало на заседанието: 11:00 часа, водено от Симона Велева  

Съставил протокола – Вера Данаилова 

 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

 

1. Доклади от дирекция Мониторинг и анализи относно: 

а) наблюдение за спазване на т. 5.1.1. на индивидуални лицензии за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга с наименование БНТ1 и БНТ2 (Българска национална 

телевизия); 

б) наблюдение за спазване на общите условия на индивидуална лицензия за доставяне 

на програма „Радио Евронюз България“ (Телевизия Европа АД); 

в) наблюдение за спазване на общите условия на индивидуални лицензии за доставяне 

на програма „Радио Веселина“ (Радио Веселина ЕАД); 

г) последващи действия по административни производства, свързани с изпълнение на 

общите условия на индивидуални лицензии за доставяне на програма “Радио Меджик 

ФМ”(Агенция Атлантик ЕООД)  и на програма “Радио The Voice” (Радио Експрес АД). 

Вносител: Е. Станева 

Докладва: З. Гюрова 

 

2. Доклад от дирекция Лицензионни, регистрационни, правни режими и международна  

дейност относно: 

а) искане за предоставяне достъп до информация; 

б) събиране на данни за дела на европейските произведения; 
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в) административнонаказателно производство, образувано с АУАН № НД-01-22/ 2024 г. 

Вносител: Е. Станева 

Докладва: Д. Петрова 

 

3. Доклад от дирекция Обща администрация за обявяване на конкурс по Закона за 

държавния служител. 

Вносител: Е. Станева 

Докладва: Р. Радоева 

 

Разни 

 

Информации: 

- Проект на Програма за кръгла маса на тема „Изкуственият интелект – възможности и 

предизвикателства пред медиите и регулацията“; 

- Писмо от фондация „Родолюбци за България“ с искане за среща със СЕМ. 

 

 

 

Симона Велева поздрави колегите си и всички, които ще проследят редовното 

заседание на Съвета за електронни медии, при наличие на кворум от четирима 

съветници. Представи проект на дневен ред и го подложи на гласуване.  

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“: Приема дневния ред.  

 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Доклади от дирекция Мониторинг и анализи относно: 

а) наблюдение за спазване на т. 5.1.1. на индивидуални лицензии за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга с наименование БНТ1 и БНТ2 (Българска национална 

телевизия); 

б) наблюдение за спазване на общите условия на индивидуална лицензия за доставяне на 

програма „Радио Евронюз България“ (Телевизия Европа АД); 

в) наблюдение за спазване на общите условия на индивидуални лицензии за доставяне 

на програма „Радио Веселина“ (Радио Веселина ЕАД); 

г) последващи действия по административни производства, свързани с изпълнение на 

общите условия на индивидуални лицензии за доставяне на програма “Радио Меджик 

ФМ”(Агенция Атлантик ЕООД)  и на програма “Радио The Voice” (Радио Експрес АД). 

 

а) наблюдение за спазване на т. 5.1.1. на индивидуални лицензии за доставяне на 

аудио-визуална медийна услуга с наименование БНТ1 и БНТ2 (Българска 

национална телевизия). 

 

Зорница Гюрова – директор СА МА представи доклада. (Приложение 2 а) 

В изпълнение на решение на СЕМ за провеждане (след изборния период) на повторен 

мониторинг на обема регионални новини в две от програмите на обществения доставчик, 

е реализирана проверка от 11 до 17 ноември 2024 г.  

По отношение на БНТ1 са прегледани всички излъчени емисии „По света и у нас“, 

новините в началото на съботно-неделното предаване „Денят започва с Георги 

Любенов“, както и новосъздадената рубрика „Местни новини“ в предаването „България 
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в 60 минути“. Според лицензионните условия новините трябва да са не по-малко от 5,1 

% от дневното програмно време; не по-малко от 15,6 % от общото програмно време на 

новините трябва да бъде за новини с регионална тематика; не по-малко от 0,7 % от 

новините трябва да бъдат придружени с жестов превод. 

Наблюдението отчита, че тенденцията за недостиг на регионални новини, както през 

делничните, така и в почивните дни, към момента е преодоляна. Процентите новини в 

БНТ1 се движат между 5.4% и 13.5%; регионалните новини се движат между 15.4 до 

46%, а жестовият превод между 52.1% до 93.4%. Програма БНТ1 на Българската 

национална телевизия в наблюдавания период изпълнява заложените в индивидуалната 

лицензия процентни стойности за обем новини от дневното програмно време, новини с 

регионална тематика и придружаването им с жестов превод. 

Какво показва проверката за БНТ2. Прегледани са емисиите „По света и у нас“, които се 

излъчват едновременно с БНТ1 всеки делничен ден в 12:00 ч., 18:00 ч. и 23:00 ч.; събота 

и неделя само в 12:00 ч. За разлика от БНТ1, програма БНТ2 трудно достига заложените 

в индивидуалната лицензия процентни стойности за новини и обем регионална тематика. 

Очевидно програмирането на новините за излъчване само в 12:00 ч., 18:00 ч. и 23:00 ч. 

не е достатъчно, за да събере сумарно необходимите минимум 5 % новини дневно. В 

събота и неделя този проблем се задълбочава още повече, защото новини се излъчват 

само по обяд и повторението на емисии през нощта не успява да компенсира дефицита. 

Неизпълнението на параметъра за регионална тематика вероятно се дължи на факта, че 

точно в емисиите „По света и у нас“ в 12:00 ч. и 18:00 ч. в редица дни през наблюдавания 

период не са включени такива новини. Отчетени са между 1.2% до 5.9% .Само два дни 

се изпълнява лицензионното условие за обем новини. Регионалните се движат между 

6.3% до 54.9%, в три от дните не се изпълнява условието. Изводът е, че програма БНТ2 

успява да покрие минимално изискуемите проценти за новини от дневното програмно 

време само в два от седемте дни на наблюдение. Изискването за обем новини с 

регионална тематика се изпълнява в четири от дните. 

 

Симона Велева изрази радостта си, че в БНТ1 жестовият превод, който трябва да е най-

малко 0.7% на дневна база, в някои от дните достига 93% покритие. Това наистина е 

впечатляващо. По отношение на БНТ 2 е жалко, че на регионално ниво не се достига, но 

за жестовия превод наистина поздравления за БНТ 1.  

  

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“: Приема доклада. 

 

 

б) наблюдение за спазване на общите условия на индивидуална лицензия за 

доставяне на програма „Радио Евронюз България“ (Телевизия Европа АД). 

 

Зорница Гюрова – директор СА МА представи доклада. (Приложение 2 б) 

Осъществено е наблюдение за спазване на общите условия на индивидуална лицензия, 

издадена на Телевизия Европа АД. Периодът на наблюдение е от 09 до 15 декември 2024 

г. Съгласно условията на лицензията, доставчикът следва да създава и предоставя за 

разпространение програма с наименование: РАДИО ЕВРОНЮЗ БЪЛГАРИЯ; програмен 

профил: общ (политематичен); продължителност: 24 часа; териториален обхват: местен, 

за град София, 105.6 MHz. Програмни характеристики включват предавания с 

информационна насоченост, предавания с образователна насоченост, предавания с 

културна насоченост; предавания с развлекателна насоченост. 
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Мониторингът констатира, че програма РАДИО ЕВРОНЮЗ БЪЛГАРИЯ е с 

информационно-музикален формат. В програмната схема присъства основно 

информационно съдържание (новини, прогноза за времето, спорт). Като предавания с 

информационна насоченост са отчетени и сутрешният блок „Добро утро, Европа“ и 

вечерното предаване „Праймтайм“. Всеки ден от наблюдавания период обемът от 

предаванията с информационна насоченост превишава многократно лицензионното 

условие. Мониторингът отбелязва, че политематичност доставчикът постига през 

информационните предавания, които включват теми, както от обществено-политическия 

живот, така и от сфери като образование, култура, развлечения, т.е. предаванията с 

информационна насоченост обемат и останалите програмни характеристики. В 

наблюдавания период отделни специализирани предавания с образователна и 

развлекателна насоченост не са отчетени и обемът, предвиден за тях, не се достига. В 

програмата не са установени търговски съобщения.  

 

Пролет Велкова предложи да изпратят доклада за становище и по този начин ще 

действат аналогично, както при предишни случаи с други доставчици.  

Къдринка Къдринова също е за решение да се изпрати доклада за информация и да се 

изчака становището.  

Симона Велева предложи да се приеме доклада от мониторинга, да се вземе решение по 

протокол за информиране на доставчика за констатираните несъответствия и да се 

поиска неговото становище. 

  

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“: Приема доклада. Да се уведоми Телевизия Европа 

АД за констатациите от наблюдението и се даде възможност за изразяване на становище 

по направените изводи. 

 

 

в) наблюдение за спазване на общите условия на индивидуални лицензии за 

доставяне на програма „Радио Веселина“ (Радио Веселина ЕАД). 

 

Зорница Гюрова – директор СА МА представи доклада. (Приложение 2 в) 

Осъществена е проверка за спазване на общите условия на Индивидуални лицензии за 

доставяне на радиоуслуга, издадена на Радио Веселина ЕАД за радиопрограма с 

наименование РАДИО ВЕСЕЛИНА.  Периодът на мониторинг обхваща седмицата от 14 

до 20 октомври 2024 г. Съгласно лицензиите, доставчикът се задължава да изпълнява 

следните изисквания: да доставя радиоуслугата с общ (политематичен) програмен 

профил; да реализира радиоуслугата във формат Ethno Pop Music; да доставя 

радиоуслугата ежедневно, с продължителност 24 часа, да доставя радиоуслугата, 

включвайки в съдържанието на програмата, съобразно нейната специализация: 

предавания с информационна насоченост, предавания с образователна насоченост, 

предавания с културна насоченост, предавания с развлекателна насоченост. Резултатите 

от наблюдението показват, че доставчикът осъществява ежедневно 24 часа програма с 

наименование РАДИО ВЕСЕЛИНА. В програмата звучи предимно балканска музика – 

българска, сръбска и гръцка, но не липсват и хитови песни от Европа и света, което 

показва, че доставчикът спазва изискването да реализира радиоуслугата във формат 

Ethno Pop Music. Предаванията с информационна насоченост в РАДИО ВЕСЕЛИНА са 

емисиите новини, времето, спортът и информация за трафика. На 17-ти и 18-ти октомври 

(четвъртък и петък) по изключение отсъстват както новините, така и предаванията 

„Капучино“, „ВИП ЗОНА“ и „Усмивки с Мария“. Вместо тях се излъчва музикалната 
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рубрика „Най-добрият микс от песни“. В наблюдавания период, заложените в лицензията 

обем предавания с информационна насоченост от дневното програмно време не се 

изпълнява. В отделни минимални фрагменти от предаванията „Капучино“, „ВИП ЗОНА“ 

и „Усмивки с Мария“ присъства съдържание с информационна насоченост, но то е 

пренебрежително малко; посочените три предавания са определени като такива с 

предимно развлекателна насоченост. Единственото изцяло образователно предаване в 

програмата е „Доктор Здраве“. Доставчикът не изпълнява лицензионното условие за 

предавания с образователна насоченост на седмична база. По време на наблюдавания 

период не е установено предаване с изцяло културна насоченост. Отделни теми с 

културна насоченост са засегнати за съвсем кратки интервали от време в предаванията 

„Капучино“ и „ВИП ЗОНА. Развлекателните предавания доминират: „Честито“, 

„Капучино“, „ВИП ЗОНА“, „Усмивки с Мария“, „Най-доброто от ВИП ЗОНА“, 

„Седмичен хороскоп“ „Веселина ТОП 15“. Доставчикът надвишава лицензионното 

условие за обема развлекателно съдържание в програмата на седмична база. 

Изводът е, че наблюдението констатира, че не се покриват заложените в лицензията 

минимални изисквания за всички програмни характеристики, с изключение на 

предаванията с развлекателна насоченост. Информационната, културна и образователна 

тематика в ефира на радиото не са достатъчни, за да изпълнят лицензионните изисквания. 

  

Къдринка Къдринова ще подкрепи предложение да се информира доставчика и да се 

изчака позицията му. 

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“: Приема доклада. Да се уведоми Радио Веселина 

ЕАД за констатациите от наблюдението и се даде възможност за изразяване на 

становище по направените изводи. 

 

 

г) последващи действия по административни производства, свързани с изпълнение 

на общите условия на индивидуални лицензии за доставяне на програма “Радио 

Меджик ФМ”(Агенция Атлантик ЕООД)  и на програма “Радио The Voice” (Радио 

Експрес АД). 

 

Зорница Гюрова – директор СА МА представи доклада. (Приложение 2 г) 

 

Пролет Велкова предлага да се направи среща с доставчиците и да обсъдят какви са 

възможностите от тук нататък лицензиите да бъдат изпълнявани. И двете медии дават в 

становището си разяснения защо до тук това не е било възможно, но това не дава картина 

за перспективата пред тях и ангажимента да покриват лицензиите така, както изисква 

закона.  

Галина Георгиева попита г-жа Велева какво предлага като председател.  

Симона Велева смята, че действително има основания за това, че в два от дните не са си 

изпълнили лицензията. Дават се някакви доводи и се изразява желание и готовност да се 

съобразят с поетите лицензионни ангажименти. Госпожа Велева е сигурна, че това са 

едни от големите и много сериозни доставчици. Според нея, удължаването на лицензиите 

като такава не стои под въпрос, а е въпрос на изясняване на бъдещите действия от тяхна 

страна да изпълнят лицензионните условия. Съгласна е първо да се започне със среща, 

на която сигурно ще бъде потвърдено това, което е изразено епистоларно, а именно: че 

ще коригират програмата, така че да изпълняват лицензионните параметри. На госпожа 

Велева й прави впечатление, че при всички наблюдавани досега радиа има определени 
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дефицити, на места - неизпълнение и това е нормално. Радиопазарът се измени през 

последните години. Когато са придобити лицензиите и когато е била голямата 

конкуренция за лицензии преди 15 години, параметрите в сферата на образованието, на 

културата са били изключително високи и това е било причината тези доставчици, които 

по-късно са се профилирали в една определена посока, както се вижда в случая с 

Евронюз, например, която в момента е изцяло новинарска, да продължават да имат тези 

параметри. Съветът за електронни медии трябва да има един гъвкав и диалогичен подход 

за разрешаване на тези ситуации, което, според г-жа Велева, той демонстрира абсолютно 

добронамерено и това трябва да е подходът и занапред.  

Галина Георгиева попита дали да разбира, че предложението е за среща, в която да чуят 

отново констатациите и това, което доставчикът е написал в писмо, адресирано до 

Съвета, т.е. няма да чуят нищо по-различно. Нейната нагласа, по-скоро е в посока на 

това, че има доставчици, които сега в този наситен период с изтичащи лицензии, са 

променили параметрите по тях. Има такава възможност и с тази лицензия да се случи и 

тя не знае каква е причината да не го предприемат. Може би доставчикът има нещо 

предвид, иначе едва ли два дни ще изкривяват до такава степен наблюдавания период и 

процентите. Вижда се, че дори и в дните, в които би могло да се излъчва това съдържание 

липсват предаванията с конкретната насоченост, цитирани от г-жа Гюрова в доклада. В 

допълнение на това ще каже, че на регионално ниво съществуват радиостанции, които 

имат заложен далеч по-висок процент, например, в образователни и информационни 

предавания, по-висок и от обществените доставчици, а са със значително по-различен 

бюджет и изпълняват тези си ангажименти и параметри по лицензиите си, така че 

Съветът за електронни медии следва да си дава ясна сметка за поетите действия от тук 

нататък. Госпожа Георгиева приветства среща, но въпросът й към г-жа Велева е бил по-

скоро какви са очакванията на Съвета, какво да се случи на тази среща, иначе г-жа 

Георгиева знае какви са последващите законови стъпки.  

Симона Велева потвърди, че следващата стъпка е започване или на наказателно 

производство, или даване на конкретни указания. Но тъй като и при другите доставчици 

са имали до сега по-скоро гъвкав подход да не вървят към даване на указания, мисли че 

и тук трябва да продължат комуникацията било то на живо, било то епистоларно Ако и 

при още един опит за разрешаване на ситуацията, тя не се промени, ще отворят 

административнонаказателно производство и ще дадат задължителни указания. 

Галина Георгиева в този случай би подкрепила по-скоро подходът да е епистоларен. 

Симона Велева попита дали подкрепя епистоларно да вървят към задължителни 

указания. 

Галина Георгиева уточни, че е имала предвид епистоларна комуникация. 

Симона Велева смята, че това също е подход. Съветът вече веднъж е изпратил доклада 

и те са дали своя отговор. Г-жа Велева се радва, че изразяват готовност да се съобразят с 

лицензионните ангажименти. Ако питат нея, действително най-разумното действие би 

било доставчиците да поискат изменение на лицензията. Някои вече са го направили. 

Пак ще даде пример с Евронюз, защото те изцяло са променили своята политика като 

медия и вече са изцяло информационно насочени, и образователният елемент, 

културният елемент пак е въплътен вътре в новинарското съдържание. По отношение на 

РАДИО THE VOICE и РАДИО МЕДЖИК ФМ те са в развлекателната сфера. РАДИО 

THE VOICE имат информационни модули, но те пак са насочени към тяхната конкретна 

аудитория, за по-млада възраст. Ако искат колегите й, да им се изпрати още едно писмо, 

в което да им се поискат конкретни разяснения за това как, по какъв начин планират 

измяна на програмата, за да изпълнят ангажимента, който са поели към СЕМ, а именно 

да изпълнят поетите ангажименти. Да се види какво ще отговорят и след това да се 
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предприемат конкретни действия в посока на правомощията на Съвета за електронни 

медии. Г-жа Велева попита г-жа Велкова дали е съгласна с това или държи на среща.  

Пролет Велкова смята, че и двата варианта, и двата подхода могат да свършат работа. 

За нея все пак е по-добре живата комуникация, защото по време на една среща могат да 

възникнат въпроси, които да получат отговорите си веднага. Това би спестило време и 

може би в по-голяма дълбочина да се изследват поставените въпроси. Правилно задава 

въпроса г-жа Георгиева защо в тази ситуация, имайки възможност една медия да поиска 

смяна на лицензията, не го предприема. Това е нещо, което могат да изяснят в работна 

среща по-добре.  

Симона Велева изразява по-скоро разбиране, че ако ги поканят на среща, това по-скоро 

изисква да ги повикат. Те не са искали среща, а така или иначе комуникацията върви. 

Ако колегите й са съгласни, да им изпратят първо писмо и да изчакат отговор, тъй като 

изпълнението на лицензионните ангажименти са свързани с конкретни действия, които 

те предполага сами разбират. 

Къдринка Къдринова предполага, че при една такава комуникация било писмена, било 

пряка е хубаво наистина да се обърне внимание на възможността да се промени 

лицензията, защото твърде възможно е просто да няма нагласа на доставчика да се мисли 

в тази посока. Може би да се подскаже един такъв вариант за решение. Не знае дали това 

е приемливо да се прави от страна на СЕМ, но би могло да бъде в полза за решаването 

на тази задача.  

Симона Велева по-скоро се въздържа да дават такива насоки, защото наистина 

придобитата лицензия си има своите параметри и си има своите важни елементи, 

свързани с обществения интерес, който трябва да покрие.  

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“: 

Приема доклада. Да се изпратят писма до доставчиците за предоставяне на мотивирано 

становище по изпълнение на условията на издадените лицензии. 

 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклад от дирекция Лицензионни, регистрационни, правни 

режими и международна дейност относно: 

а) искане за предоставяне достъп до информация; 

б) събиране на данни за дела на европейските произведения; 

в) административнонаказателно производство, образувано с АУАН № НД-01-22/ 2024 г. 

 

а) искане за предоставяне достъп до информация. 

Доротея Петрова – директор на дирекция СА ЛРПРМД, представи доклада. 

(Приложение 3а) 

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“:  

Предоставя на заявителя пълен достъп до търсената служебна информация: 

1. Доставчици на медийни услуги, за които е установено при мониторинг от СЕМ, че са 

включили в предоставяната медийна услуга видеоклип с малтретиране на лице със 

специални потребности в МОЛ, направен от Емили Тротинетката (Даниел Йорданов), 

Чеченеца (Петко Караилиев) и Тошко Куката (Тодор Чалъков) в периода 01.04.2023 г. – 

07.01.2025 г.; 
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2. Доставчици на медийни услуги, на които са съставени актове за установяване на 

административно нарушение за включване в предоставяната медийна услуга на 

цитирания по-горе видеоклип; 

3. Доставчици на медийни услуги, на които са издадени, съответно връчени наказателни 

постановления за включване в предоставяната медийна услуга на цитирания по-горе 

видеоклип; 

4. Окончателно потвърдени от съда наказателни постановления за включване в 

предоставяната медийна услуга на цитирания по-горе видеоклип; 

5. Доставчици, от които са събрани сумите от наложните имуществени санкции след 

влязло в сила съдебно решение, с което е потвърдено издаденото наказателно 

постановление; 

6. Наложени имуществени санкции, които все още не са събрани поради неприключили 

съдебни производства по обжалваните наказателни постановления; 

7. Отменени от съда наказателни постановления, издадени за включване в 

предоставяната медийна услуга на цитирания по-горе видеоклип. 

Информацията се предоставя под формата на писмена справка по електронен път на 

посочените в заявлението електронни адреси.   

 

 

б) събиране на данни за дела на европейските произведения. 

  

Доротея Петрова – директор на дирекция СА ЛРПРМД, представи доклада. 

(Приложение 3б) 

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“: 

Приема доклада и проекта за съобщение за събиране на данни за дела на европейските 

произведения в медийните услуги за периода 1 януари– 31 декември 2024 г. 

Срокът за предоставяне на информацията да е до 14 февруари 2025 г. 

 

 

 

Симона Велева обяви, че с това приключва откритата част на заседанието, което 

продължава с административнонаказателно производство.  

 

 

в) административнонаказателно производство, образувано с АУАН № НД-01-22 от 

2024 г. 

 

Красимир Димитров – старши юрисконсулт, представи доклада. (Приложение 3в) 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“: 

Възлага на председателя на СЕМ да издаде наказателно постановление на Българската 

национална телевизия за нарушение на чл. 75, ал. 1, изречение второ от Закона за радиото 

и телевизията — излъчване на скрито търговско съобщение. Размерът на санкцията да е 

към определения в закона минимум. 
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ПО ТОЧКА ТРЕТА: Доклад от дирекция Обща администрация за обявяване на конкурс 

по Закона за държавния служител. 

 

Райна Радоева – директор на дирекция „Обща администрация“, представи доклада. 

(Приложение 4) 

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“:  

Обявява конкурс по Закона за държавния служител за длъжност „старши счетоводител“ 

(1 щатна бройка) по заместване.  

В конкурсната комисия да бъдат включени директор на дирекция ОА, гл. експерт – 

човешки ресурси и един юрист. 

 

 

 

ИНФОРМАЦИИ 

 

- проект на Програма за кръгла маса на тема „Изкуственият интелект – 

възможности и предизвикателства пред медиите и регулацията“.  

 

Симона Велева припомни на колеги си, че са взели решение за провеждане на събитие 

– кръгла маса на тема „Изкуственият интелект – възможности и предизвикателства пред 

медиите и регулацията“. С д-р Наплатанова, която е предложила събитието и 

съветниците са я подкрепили, са обсъдили елементи на програмата и колегите й могат да 

направят своите предложения и уточнения по нея.  

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“: 

Приема проект на Програма за кръгла маса на тема „Изкуственият интелект – 

възможности и предизвикателства пред медиите и регулацията“, която да се проведе на 

28 януари 2025 г. в заседателната зала на СЕМ, с начален час 10:00 часа.  

Програмата да включва два панела: 

I. „Развитието на изкуствения интелект и приложението му в медийния сектор“, 

модератор д-р Г. Наплатанова (10:00 ч. – 11:00 ч.). 

II. „Изкуствен интелект и медийна регулация, правни и етични аспекти. Ролята на 

журналистите.“, модератор д-р Симона Велева (11:15 ч. – 12:15 ч.). 

Да се отправи запитване до поканените вече лица дали биха се включили с 

презентация/представяне в рамките на до 7 минути в един от двата панела. 

 

 

- Писмо от фондация „Родолюбци за България“ за среща със СЕМ. (Приложение 5) 

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“: 

Да се организира среща с фондация „Родолюбци за България“, която да се проведе на 

23.01.2025 г. 

 

 

Материали, приложени към Протокол № 2 

Приложение 1 (Дневен ред.) 
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Приложение 2а (Доклад от К. Колев с изх. № НД-04 30-07-4/13.01.2025г.) 

Приложение 2б (Доклад от Кр. Луканов с изх. № НД-04 30-07-6/13.01.2025г.) 

Приложение 2в (Доклад от Вл. Василев с изх. № НД-04 30-07-7/13.01.2025г.) 

Приложение 2г (Доклад от З. Гюрова с изх. № НД-04 30-07-5/13.01.2025г.) 

Приложение 3а (Доклад от Д. Петрова с изх. № ПД-08 30-12-04/13.01.2025г.) 

Приложение 3б (Доклад от Д. Петрова с изх. № МД-06 30-11-1/13.01.2025г.) 

Приложение 3в (Доклад от Кр. Димитров с изх. № ПД-08 30-12-2/13.01.2025г.) 

Приложение 4 (Доклад от Р. Радоева с изх. № АСД-09 30-08-3/15.01.2025г.) 

Приложение 5 (Писмо от Фондация «Родолюбци за България» с вх. № ЛРР-06 19-00-

83/24/14.01.2025г.) 

 

 

 

 

д-р Симона Велева:               …………..             Къдринка Къдринова: …………… 

и.д. председател на СЕМ 

 

 

 

 

д-р Габриела Наплатанова: отсъства                Пролет Велкова: …………………. 

 

 

 

 

Галина Георгиева:           ……………… 

 

 

 

 

Старши специалист:   …………………   

                                      Вера Данаилова                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

 


